

Date: 23/02/2026
Ref: BOD 02032026

التاريخ: 2026/02/23
المرجع: BOD 02032026

**Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Minutes of Invictus Investment
Company PLC ("The Company")
transaction notification with respect to the
board approval granted on 28 November,
2025**

**الموضوع : إشعار بصفقة شركة انفيكتوس للاستثمار بي إل
سي ("الشركة") بشأن موافقة مجلس الإدارة الممنوحة
بتاريخ 28 نوفمبر 2025**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be informed that further to **Invictus Investment Company PLC** Board of Directors' approval granted on Friday November 28, 2025:

يرجى التكرم بالعلم أنه بناءً على موافقة مجلس إدارة شركة انفيكتوس للاستثمار بي إل سي الممنوحة بتاريخ الجمعة 28 نوفمبر 2025

1. In line with the approval granted, Invictus' wholly owned subsidiary registered in Mauritius signed and completed all binding documentation to purchase a majority shareholding interest in an agro-food manufacturing company with its primary business in North Africa (the **Material Transaction**), where the transaction will have a direct synergy with Invictus' current agro-commodity trading and other businesses across Africa.
2. This is to further notify that the Material Transaction is subject to various approvals, including but not limited to local regulatory

1. تماشياً مع الموافقة الممنوحة، قامت الشركة التابعة المملوكة بالكامل لشركة انفيكتوس والمسجلة في موريشيوس بتوقيع وإتمام جميع المستندات الملزمة لشراء حصة أغلبية في شركة متخصصة في تصنيع المنتجات الغذائية الزراعية يقع نشاطها الرئيسي في شمال أفريقيا ("الصفقة الجوهرية")، حيث ستحقق هذه الصفقة تكاملاً مباشراً مع أعمال انفيكتوس الحالية في تجارة السلع الزراعية وأعمالها الأخرى في أنحاء أفريقيا.
2. كما نفيديكم علماً بأن الصفقة الجوهرية تخضع لعدة موافقات، تشمل على سبيل المثال لا الحصر: الموافقات

approvals, final share transfer procedures and any other matters as relevant to the nature of the transaction. التنظيمية المحلية، وإجراءات نقل الأسهم النهائية، وأي مسائل أخرى ذات صلة بطبيعة الصفقة..

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

.....
Amir Daoud Abdellatif Ibrahim – CEO
امير داود عبد اللطيف ابراهيم – الرئيس التنفيذي